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JOGÉLET. 

A szerkesztőség köréből. A meginduló új évfolyamot 
új nevek ékesítik. 

Nyulászi János a szerkesztőbizottságnak a lap alapí-
tása óta volt tagja, főszerkesztőként, dr. Rakonitz Dezső 
szerkesztőként lépett a lap kötelékébe. Nyulászi János a 
magyar jogirodalomnak és jogéletnek régi nagy tekintélyű 
tagja. Magas fokú elméleti képzettségét egy munkásélet 
gazdag tapasztalatainak leszürődött gyakorlottsága irá-
nyítja, A Wirtschaftsrecht, a gazdaság-jog ma divatossá 
vált irányzatát ő már akkor képviselte, amikor ez a jelszó 
még ismeretlen volt. Régi és most csak új szálakkal erő-
södő kapcsolatunk kényszerűvé, jogászi értékének általános 
elismertsége feleslegessé teszi, hogy büszkeséggel méltas-
suk a folyóiratnak az ő személye révén való gazdagodást. 

Rakonitz Dezső a fiatalabb jogászi gárda egyik kitű-
nősége, éveken át szerkesztője volt a Magyar Jogélet, majd 
utóbb az Ügyvéd című lapoknak. Egyetemi tanulmányai, 
amelynek során az egyetem pályadíját is elnyerte a bérleti 
veszély viseléséről írott értekezésével, teljes elméleti fel-
fegyverzést juttattak számára. Fiatalos agilitásától joggal 
remélhető új színt, új hangot fog vegyíteni lapunk eddigi 
irányába. 

A szerkesztőség régi tagjai meleg szeretettel köszöntik 
a két új bajtársat, a két régi jóbarátot. 

Az Országos Ügyvédszövetség december 9-én tartotta barma • 
dik országos értekezletét, amelyen az ország ügyvédi kamarái-
nak, az ügyvédszövetség központjának és osztályainak kikül-
döttei jelentek meg, Fittler Dezső dr. elnök megnyitó szavai 
után dr. Kölcsey Sándor, a debreceni ügyvédi 'kamara elnöke 
ismertette az országos ügyvédi értekezlet bizottságai által tár-
gyalandó anyagot és rámutatott arra, hogy a túlságos állami 
gyámkodás mellett elsikkad az egyéni kezdeményezés és ennek 
a köz is kárát vallja. P a p József dr. a budapesti ügyvédi ka-
mara elnöke az aktuális ügyvédi kérdésekről beszélt. Király 
Ferenc dr. ügyvezető alelnök az előző ügyvédi értekezletek 
munkásságának eredményeit, Szalay Zoltán dr. ügyvezető főtit-
kár pedig a beérkezett indítványokat ismertette. A bizottságok 
közül az egyik az ügyvédség gazdasági helyzetét érintő kérdé-
sekkel foglalkozott, a bizottság elnöke dr. Nyulászi János, a 
szövetség másodelnöke, főelőadója pedig dr. Káinoki Bedő Sán-
dor orsz. képviselő volt. A második bizottság az agrárprobléma 
gazdasági, jogi és ügyvédi vonatkozásait tárgyalta. Dr. Nia-
messny Mihály orsz. képv. elnöklete mellett dr. Gerlóczy Endre 
a budapesti ügyvédi kamara ügyészének előadásában. A har-


